
 

 

 

 

  VRAGEN 

 

door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 42 van het Reglement van 

Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 

 

2013 – Nr. 38. 

 

VRAGEN van GroenLinks van de heer K.S.N. van der Veen betreffende gescheiden 

inzameling van EPS-afval. 

(Binnengekomen: 14 mei 2013.) 

 

 

EPS-afval, zoals piepschuim of tempex, blijft vaak achter na het uitpakken van 

aangeschafte apparaten en meubels. Het afval wordt daarna in de afvalbak 

gedeponeerd of wordt als grof huishoudelijk afval naar het afvalbrengstation gebracht. 

De laatste jaren zijn er echter mogelijkheden gekomen om dit afval als grondstof in te 

zetten bij de productie van nieuw piepschuim of voor hergebruik in bouwmaterialen. 

Omdat piepschuim en tempex veel volume van de gewone afvalbak opslokken, leidt 

scheiding tot een efficiënter gebruik. Daarnaast zal de hoeveelheid grof huishoudelijk 

afval afnemen, die moet worden verbrand. Het gescheiden inzamelen van EPS-afval is 

daarom een veel duurzamere vorm van afvalinzameling. 

 

In verschillende gemeenten in Nederland lopen proefprojecten voor de aparte 

inzameling en recycling van EPS-afval. Inwoners van deze gemeenten, zoals 

Roermond en Nijmegen, kunnen hun schone en droge piepschuim afleveren bij het 

afvalbrengstation. Daar vandaan worden de verpakkingen gerecycled.  

 

Naar aanleiding van het bovenstaande heeft GroenLinks de volgende vragen: 

 

1. Is het college bekend met de gescheiden inzameling van EPS-afval in andere 

gemeenten? En is het college het met GroenLinks eens dat de gescheiden 

inzameling van EPS-afval een duurzamere en efficiëntere vorm van 

afvalinzameling is? 

2. Klopt het dat EPS-afval van de gemeente Groningen samen met al het andere grof 

huishoudelijk afval bij Attero wordt verwerkt? En dat EPS-afval daar wordt 

verbrand? 

Is het college bereid EPS-afval gescheiden te gaan inzamelen, eventueel als proef 

gedurende een jaar? En welke overwegingen heeft het college daarbij? 


